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BESTYRELSESPROTOKOL FOR AHF 21.11.2010 " KERTEMINDE 

SOMMERBY" 

  



   

 

 

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 70 

 

Referat af bestyrelsesmøde i AHF 21.11.2010 " Kerteminde Sommerby" afholdt den 8. maj 2023 

på Hunderupvej 71, 5230 Odense M. 

  

Tilstede på bestyrelsesmødet:  

 Kai Holm 

 Marlene Gemmer 

 Emma Kjær 

 Niels Magnussen 

 

Mødet blev ledet af: 

 

 

 Kai Holm 

 

Referent: 

 

 

 Niels Magnussen 

 

1. BESTYRELSENS KONSTITUERING 

1.1 Bestyrelsen konstituerede sig således: 

Formand: Kai Holm 

Næstformand: Marlene Gemmer 

Kasserer: Niels Magnussen 

øvrige medlemmer: Mette Juul og Emma Kjær 

2. ORIENTERING FRA FORMANDEN 

2.1 Har modtaget en henvendelse om høje træer ved hus på Anemonevej. 

2.2 Badebroen er nu monteret. 



   

2.3 Der er indkommet klager over løse sten på de steder, hvor der er nedgravet drænledning 

i vejsiden. Drøftes med Korinth Entreprenørforretning 

2.4 Som aftalt på generalforsamlingen, skal vi have etableret en form for 

afspærring/bomme på stierne mellem Violvej og Kløvervej. 

3. STATUS ØKONOMI 

3.1 Økonomien følger budgettet. Alle har indbetalt bidrag for 1. halvår 2023, og der er 

således ingen restancer. 

3.2 Honorar til bestyrelsesmedlemmerne på kr. 3.000 for 2022/2023 udbetales snarest. 

Fremover udbetales honorar i januar. 

4. EVALUERING GENERALFORSAMLING 

4.1 Generalforsamlingen forløb i en ordentlig tone med en god debat og med god styring 

fra dirigenten. Det virkede fint med storskærm, men det bør undersøges, om vi kan få 

et par løse mikrofoner, til brug for medlemmerne i salen. 

5. RENOVERING VEJE/ETABLERING AF BUMP 

5.1 Der afholdes møde med Korinth Entreprenørforretning onsdag den 10. maj kl. 10:00, 

hvor vejene gennemgås, og det aftales hvilke arbejder, der vurderes at være brug for. 

I samme forbindelse anmodes entreprenøren om at komme med en løsning på de løse 

sten i vejsiden. På mødet gennemgås placering af bump. 

6. STATUS AFVANDINGSPROJEKT 

6.1 Færdiggørelsen trækker desværre ud, idet der mangler en godkendelse fra 

Vejdirektoratet, til at føre afløbsrør under Hindsholmvej. Hvis ikke tilladelsen forligger 

inden 2 til 3 uger følger Kai Holm op på sagen. Det skal endvidere aftales med Martedal, 

at han snarest færdiggør stien fra Kløvervej mod skoven, hvor der har være gravet op. 



   

7. ORDENSREGLER 

7.1 Der er indkommet enkelte forslag. Frist for forslag blev på generalforsamling fastsat til 

1. september 2023. Efter fristens udløb udarbejdes udkast til ordensregler og forslag til 

ændringer i vedtægterne. 

8. EVENTUELT/NÆSTE MØDE 

8.1 Marlene gemmer undersøger om der er interesse blandt medlemmerne til, at der 

afholdes en sommerfest i Sommerbyen. 

8.2 Næste møde den 30. august 2023 kl. 15:00 hos Marlene Gemmer. 

 

 

Kai Holm  Marlene Gemmer                    

 

Emma Kjær                           Niels Magnussen 

 

 

 


